
PRoToKoŁ NR xxxlv 12018

znndzwyczajnej sesji Rady Gminy w Fałkowie,

która odbyła się w dniu 2| maja 2018 roku.

Przewodnicząca Rady Gminy Anna Pluta o godz. 09.00 otworzył'a obrady

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy zwoł'anĄ na wniosek Wójta Gminy Henryka Koniecznego.

Powitała ona radnych i stwierdziła, Że na stan Rady 15 radnych zgodnie zlistą obecności w

obradach udziałbtęrze 15 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych stanowi zil'ącznlk nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząca Rady Gminy powitata:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Zastępcę Wójta Gminy, Sekretarza Gminy Zdzisł.awa Skibę,

- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewicz,

Lista obecnoŚci stanowi załączntknr 2 do niniejszego protokołu.

Następnie Przęwodnicząca Rady Gminy zwrócił'a się o zg].aszanie zmian do porządku

obrad przesłanego wtaz z zaproszeniami na sesję.

W tym temacie sos zabrał' Wójt Gminy Henryk Konieczny, który zwrócit się o

wprowadzenię do porządku obrad sesji rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w

budżecie Gminy Fałków na 2018 rok.

W tym temacie g!.os zabrałarówniez Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz,

która wyjaśntł'a ze w związku z wprowadzęniem zmiany w budżecie Gminy na 201 8 rok

zachodzi konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie

Finairsowej Gminy.

Rada Gminy jednogłoś nie przyjęŁa wnioskow ane zmiany oraz porządek obrad w

następuj ącym brzmi eniu :

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie porządku obrad sesji.

3. kozpatrzenie projektu uchwał w sprawie:

a) zaciągnię ci a kredlu długoterminowego

b) zmtany w budzecie Gminy Fałków na2078 rok,

c) zmiarry Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałkow na|ata20l8.2025.

4. Interpela cje i zap5Ąania radnych.

5 . o dpowi e dzi na zło Żone i nterp el acj e i zap1Ąaria.



6.Sprawy roine i wolne wnioski.

7. Zakonczenie obrad XXXN sesji Rady Gminy.

Porządek obrad stanowi zaŁącznIknr 3 do protokołu. 
.

Ad.pkt.3.

Na wstępie głos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny, który poinformował ze

obrady dzisiejszej nadzwyczajnej sesji zostały zwołane w związkuzpt|nąpotrzebąpodjęcia

uchwały w sprawie zaciągntęcia kredytu długoterminowego nareaItzację zadan

inwestycyj n y ch zaplano wanych na 20 I 8 rok :

- budowa kana|izacji sanitarnej w miejscowości WęsosziStarzęchowice wrazZ odbudową

dróg po zakoiczęnlukana|izacji w tych miejscowościach,

- modernizaĄa dróg gminnych,

- budowa boisk w miejscowoŚciach Turowice i Skómice,

- budowa placów zabaw w miejscowościach Budy tZhojno,

Jak poinformował Wójt Gmina narealizaĄę niektórych zadań Gmina otrzymał'a częśc

środków z funduszy Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju obszarów Wiejskich,

Lokalnej Grupy Działanta i Lokalnej Grupy Rybackiej.

Będąc przy głosie Wojt szczegółowo omówił przebiegrealizacjt zadan

inwestycyjnych prowadzonychprzez Gminę w roku bleŻącymjednoczeŚnie informując o

kosztach ka:Zdą znich oraz wysokoŚci Środków otrzymanych z funduszy Unii Europejskiej.

W dalszej częścitego punktu glos zabrał'a Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz,

ktora szczegółowo omówiła projekt uchwały dotyczqcy zaciągnięcia kredytu.

Poinformowała ona, że planowane jest zaci4gnięcie kredytu długoterminowego w wysokości

3.300.000,00 złna sfinansowanie zadan inwestycyjnych zaplanowanych w budzecie Gminy

na ż018 rok.

Źródłemspłaty kredytu wraz Zodsetkami będą dochody własne Gminy ( dochody z podatków

i opłat) w latach 2019 _ 2025,1aedl ten zostanie spłacony do dnia 31 grudnia 2025 roku.

Zabezpieczeniem kredytu będzie weksel in blanco wraz Z deklaracją wekslową

poinformowała Skarbnik Gminy.

Będąc przy głosie dodała ona, ze kredy.t zostanie zaci4gnięty w banku wyłonionyrn w

postępowanlu przetar gowym zgodnie Z przęp|sami ustawy Prawo Zamowl'ęn Publicznych.

Następnie Skarbnik odpowiedziałana pytania iudzieliła dodatkowych wyjaśnień

dotyczących kredytu.

Projekt uchwały w tej sprawie odczytał'a Przewodnicząca Rady Gminy Anna Pluta'

Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłośnie podję.ła Uchwałę



Nr XXXIV/2641}018 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego' która stanowi

za|ączniknr 4 do niniejszego protokołu.

Na zakończenie tego tematu glos ponownie za6rał'a Skarbnik Gminy t stwierdzlła, ie

w Regionalnej Izbie obrachunkowej w Kielcach zostanie zł'oŻony wniosek wraz z

zał'ącznlkami (w tym zpodjętąuchwałą) w celu uzyskania opinii o mozliwości spłaty przez

Gminę kredyru długoterminowego.

b) Na wstępie głos zabril' Wójt Gminy Henryk Konieczny, który poinformowaŁ Że w zwtązku

brakiem środków narealtzację dwóch zadaninwestycyjnych w zakresie drogownictwa

finansowanych z Powiatem Konęckim konieczne jest wprowadzenie zml'an w budzecie

Gminy na2018 rok.

Następnie g!'oszabrał'a Skarbnik Gminy, która stwierdztła ienarea|izację tych zadan

w budzecie Gminy na2O!8 rok zostałazaplanowana kwota 732 500,00 zł.

Jak wynika z dokumentów przedłoionydtprzęz Starostwo Powiatowe narealizację tych

inwestycji drogowych po stronie Gminy wymagana jest kwota ,790 034,00 zł.

Proponuje się wprowadzenie zwiększenw wydatkach inwestycyjnych o kwotę 57 534,00 zł

oraz zmniejszenie o tą sama kwotę w wydatkachbteŻących w paragrafie administracja

publiczna (zakupy i usługi) orazw paragrafte oświetlenie uliczne.

Do proponowanych Zm:'al7w budzecie nie zgłoszono Żadnych uwag.

PrzewodniczącaRady Gminy zwróciła się o przegłosowanie projektu uchwały.

Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXXIV 126512018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Fałków na 2018 rok, która

stanowi załączniknr 5 do protokołu.

c) Głos ponownie zabrał'a Skarbnik Gminy i poinformowała Ze wprowadzenię zmiany w

budżecię Gminy wiĘesię ze zmianąw Prognozie Finansowej Gminy.

N astępni e zap o znał'a ona zebt any ch z tą zmianą.

Przewodni czącaRady Gminy zwroclł'a się przegłosowanie tego projektu uchwaty.

Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłoŚnie podjęła Uchwałę

Nr XXXIV/26612018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Fałków na lata 201'8.2025' która stanowi załączniknr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.4.

Na wstępie gł.os zńraŁaradnaMaria Domańska, która zwróclła się o pomoc w

udroznieniu rowu przy posesji Państwa Waszczykow w miejscowości Czermno.Kolonia.

Następnie g!'os zabrał' radny z olszamowic Bogusław Bartos, który zwrócił się o

wymianę uszkodzonego wodomierzaw budynku świetlicy w tej miejscowości.



Ad.pkt.S.

Do wniosku radnej Domańskiej ustosunkował się Wójt Henryk Konieczny, który

stwierdził Żerów wchodzi w skład prywatnych nierucIromości i nie stanowi własności Gminy

w zwlązkuztymnie ma możliwości wykonania tych prac.

Wypowied ż' W ójtapotwierdziła Alina Ś ci słowi cz ząmująca się w Urzędzie Gminy

między innymi sprawami z zal<ręsu gospodarki nieruchomościami, która poinforrnował'a Żę

ma to odzwierciedlenie na mapach ewidencfnych.

Ad.pkt.6.

Na wstępie g!'os zabrał' Wójt Henryk Konieczny i poinformował, Źe Gmina Fałkow

wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie projektu podnazw4,' Poprawa jakości życia

mieszkańców F ałkowa p oprzez r ew tta|izację zde gr adowanych ob szarów mi ej scowo ści''

Beneficjentem Projektu jest Gmina Fałkow przy udziale partnerów: Zarządu

Spółdzielni Mieszkaniowej ,,NaszDom,, w opocznie,Zarządu Gminnej Społdzielni

,'Samopomoc Chłopska'' Kodrąb or az wł.aściciela Za1 azdu,,P odzalncze'' w Fałkowie.

Będąc przy głosie Wójt poinformował, ie całkowtta wartoŚć projektu wynosi 5 565 408,45 zł',

całkowite wydatki kwalifikowane projektu to kwota 5 402108,45 zł'.

Gmina ze Środków własnych pokryje wszelkie wydatki niekwalifikowane w ramach tego

projektu w kwocie 163 300,00 zł.

Będąc przy $osieWójt poinformował, że w dniu 23 maja 2018 roku o godzinie 12.30 w Sali

konferencyjnej Urzędu Gminy zap|anowane jest podpisanie umowy w ramach Regionalnego

Programu operacyjnego Wojewó dztwa Świętokrzyskiego nalata2014-2020 zudziałsm

Marszałka Województwa Świętokrzyskiego Adama Jarubasa.

Na zakończenie tego tematu Wójt zwrócił się do radnych o wzięcie udziału w podpisaniu

.'-ó*y.

Następnie g}os zabrał.radny Piotr Gonerka, który pogratulował wysokości

dofinansowania Projektu Wójtowi Gminy oraz osobom opracowując}.m wniosek o

rewitalizację'

Zwróc1ł on również uwagę zamoŻIiwość skorzystaniaz tych środków Spółdzielni

Mieszkaniowej w OPocznie.

Do tych gratulacji przyłączył'a się równiez Przewodnicząca Rady Gminy Anrra Pluta i

stwierdziła Źe osoby które kiedykolwiek wypełniały wnioski o pozyskanie środków z

funduszy unijnych mogą wypowiedzieć się ile pracy to w1tnaga.

Głos ponownie zabrałWójt Gminy i zaprosił zebranychwraz Z rodzinami na festyn

rodzinny.



Fest5m odbędzie się w dniu 03 czerwca 2018 roku na terenie parku podworskiego w Fałkowie

w godzinach od 16.00 do 22.00.

W programieprzewtdziane są mtędzy innymi występy dzieciprzedszkolnych i szkolnych,

zawody sportowe, zabawy zespołowe' nazakonczenie festynu występ zespołu muzycznego

,,TOPORKI'' dodał Wójt Gminy.

Następnie gł.os zabrał radny Piotr Gonerka, który poinformował Że podczas festyrru

przęptow adzona będzie zbtórkapienięzna na lęczenię mieszkaŃi gminy.

Ad.pkt.7.

W zw tązku zę zr e allzowani ęm p orz ądku P rz ewo dni cząca rady Gminy po dzi ękow ał a

wszystkim zaudztał'i o godzinie 10.00 zamknęłaobrady XXXN sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała
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